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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA:  026-02/15-13/11 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  18. studenoga  2015. 
 
 

 

ZAPISNIK 
S   13. SJEDNICE VMO KOZALA 

 
13. sjednica Kozale održana je  18. studenoga 2015. (srijeda) s početkom u 16,30 sati u 
prostorijama MO Kozala,  Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renata Tomić, predsjednica VMO  
- Sanjin Matijević, zamjenik predsjednice VMO 
- Grga Rukavina, član VMO  
- Željko Matanović, član VMO 
- Biserka Stefan, članica VMO  i 
- Dragica Šibenik, tajnik MO   
 
Usvajanje zapisnika sa  12. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložilla slijedeći 
 
 Za sjednicu predlažem sljedeći 
 

DNEVNI RED 
1. Prioriteti MO Kozala za 2016. godinu – dopis OGU za komunalni sustav 
2. Razno - informacije i zamolbe građana 

 
AD 1 
Predsjednica VMO, Renata Tomić je  nazočnim vijećnicima dala na raspravu obrađen materijal 
Prijedloga Programa prioriteta za 2016. godinu za MO Kozala od strane Odjela gradske uprave 
za komunalni sustav s procijenjenim iznosom sredstava za svaku stavku.  
Vijeće je nakon rasprave prihvatilo niže naveden redoslijed prijedloga prioriteta za 2016. godinu u 
iznosu od 226.000,00 kuna koji će proslijediti Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
Zaključak: Vijeće je usvojilo  redoslijed  prioriteta za 2016. godinu kako slijedi: 
 

R. 
br. 

DKZ 
NAZIV Nadležnost 

Predloženo 
2016. 

Usvojeno za          
2016. 

14 
MO KOZALA  
UKUPNO: 

MO   226.000,00 

1 
Proširenje javne rasvjete u Baštijanovoj 
ulici kod kućnog broja 25 A 

EN 7.000,00 7.000,00 

2 
Proširenje javne rasvjete u Baštijanovoj 
ulici kod kućnog broja 25  

EN 43.000,00 43.000,00 

4 
Sanacija nogostupa u Brajšinoj ulici od 
kućnog broja 8 do kućnog broja 24 

RP 75.000,00 75.000,00 

10 

Postava zaštitne ograde oko zelene 
površine na  Volčićevom  trgu istočno od 
broja  2 

ZKD 6.000,00 6.000,00 

6 
Nastavak proširenja javne rasvjete u 
Parku Vladimira Nazora 

EN 375.000,00 95.000,00 
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Vijeće je odlučilo zbog nedostatka informacija o dosadašnjem utrošku sredstava za proširenju 
javne rasvjete u Parku Vladimira Nazora  u periodu od 2013 – 2015. zatražiti pisanu informaciju 
(specifikaciju  svih izvedenih radova) za navedenu lokaciju  od Energa. 
Isto tako, od OGU za komunalni sustav zatražiti će se da zaštitna ograda oko zelene površine 
na Volčićevom trgu istočno od kućnog broja 2 bude profilom i bojom ista kao i postojeća. 
 
 
AD  2 
 
Vijećnici su dobili odgovor od Rijeka prometa  u kojem nas obavještavaju da se ne slažu s 
prijedlogom  da  se na Volčićevom trgu br.2 , na mjestu gdje nedostaje betonska gljiva izvrši 
povezivanje  graničnika(gljiva)  lancem kao i  označavanju mjesta za dostavu .iz razloga da se  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Potrebno je uputiti dopis Direkciji 
prometnog  i komunalnog redarstva  kojim se traži da se Volčićev trg potpuno oslobodi 
od vozila i  vratei betonske  gljive na svoja mjesta u najkraćem mogućem roku. 

 

 
  

Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednica Vijeća zaključuje sjednicu u 18,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.                                                                                                                  
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                   Predsjednica VMO Kozala. 
 
Dragica Šibenik                                                                        Renata Tomić 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


